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Het is november. Mijn carrière als oplei-
der is net gestart en het is zaak om zoveel 
mogelijk informatie en scholing rondom 
deze nieuwe rol te verzamelen. Het is 
tenslotte 2013, en er zijn niet veel online 
bronnen waar een startende opleider de 
informatie kan halen. Ik heb het geluk dat 
ik op vrijwel de eerste dag van mijn oplei-
derschap tot het Concilium Radiologicum 
toetreed, waarin ik in een groep gepokt 

en gemazelde mede-opleiders word op-
genomen. Hier krijg ik het klappen van de 
zweep – het veilige opleidingsklimaat is 
rond die tijd net in opkomst – snel mee.

Verdieping
Maar dat is voor de dagelijkse praktijk. 
Wat ik zoek, is verdieping. Die vind ik op 
het MMV-congres. Dit is een groot eve-
nement voor opleiders, aios en eenieder 
die te maken heeft met de opleiding van 

arts-assistenten na de geneeskundestu-
die. De organisatie is in handen van de 
Federatie Medisch Specialisten (FMS) en 
is daardoor primair gericht op aios van de 
medisch-specialistische vervolgopleidin-
gen (cluster 2). Toch is het ook interes-
sant voor de opleidingen van cluster 1 & 
3, zoals de opleiding huisartsgeneeskun-
de of artsen Maatschappij + Gezondheid.

Voorste rij
Ik zie me daar nog zitten in die grote zaal 
op een van de voorste rijen. Samen met 
mijn sterke rechterhand Jolanda Meijer, 
toen manager O&O en inmiddels afde-
lingsbestuurder van de afdeling Radiolo-
gie in het Erasmus MC. Daarnaast waren 
er twee aios mee, die geïnteresseerd wa-
ren in de diepere lagen van de opleiding. 
Ik weet nog dat ik dacht: wat een fantas-
tisch congres, en wat geweldig als je hier 
de leiding over zou hebben! Ik geef toe, 
een grote en volledig onwaarschijnlijke 
ambitie voor een net startende opleider 
radiologie. Maar het idee bleef lonken.

Winnifred van Lankeren

MMV-CONGRES 2024

Opleiding: de grote verbinder 

‘Op het MMV-congres 
vind je verdieping’

De boodschap van stichting Zorgmakers op het congres was: Ren je soms maar door en door? 
Sprint dan eens uit dat hamsterrad!
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Winnifred van Lankeren stond op 4 december 2024 op het podium met Kirstin  

Dabekaussen (r) als dagvoorzitter op het MMV-congres 2024. Een verslag. Tip van  

de auteur: zet als begeleidende muziek op: Wind beneath my wings van Bette Midler.
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MMV is inmiddels een sterke merknaam, 
maar ik denk dat als een deelnemer zijn 
leven ermee zou kunnen redden, deze 

niet kan ophoesten waar het acroniem 
voor staat. De oorsprong van MMV ligt 
erin dat de opleiding tot medisch specia-
list in de afgelopen twee decennia groot-
scheeps is veranderd. Een belangrijke 
motor daarvoor was het project Moder-
nisering Medische Vervolgopleidingen, 
georganiseerd door de KNMG. De FMS 
voerde de regie over belangrijke deel-
projecten, waaronder het MMV-congres. 
Vanuit dat project, dat is afgerond in 
2016, bleef het congres plaatsvinden, en 
de term MMV bleef hangen.

Afgebrand
Ik mocht een aantal jaar zitting nemen in 
de Raad Opleiding van de FMS. In deze ja-
ren heb ik me tot lid programmacommis-
sie van het MMV weten op te werken, met 
uitdagingen zoals de digitale versies in 
de covidperiode en in 2022 het afbranden 
van het NBC-congrescentrum in Nieuwe-
gein, de locatie die al jaren het warme 
nest was van het MMV. In 2023 vond 
het congres daarom plaats in Rotterdam 
Ahoy. Voor mij een thuiswedstrijd. Ik trof 
daar de geweldige organisatie, het fan-
tastische Team Opleiden van de FMS. De 
aansturing was in handen van B.E.N.G., 
ons welbekend van de Sandwichcursus 
en de Radiologendagen. Ik was weer zo 

gegrepen door de sfeer en het enthousi-
asme, dat ik in de periode die erop volgde, 
een gooi heb gedaan naar de positie van 
bestuurslid Raad Opleiding van de FMS. 

Verbinder
Deze succesvolle benoeming heeft erin 
geresulteerd dat ik niet alleen input 
mocht leveren voor het afgelopen MMV 
2024, maar er ook verantwoordelijk voor 
was. Als programmacommissie hebben 
we geworsteld met het thema voor het 
congres: we wilden iets wat hout sneed. 
We voelden allemaal dat er rond het art-
senvak en in de maatschappij toenemen-
de verdeeldheid is, maar dat de opleiding 

ons verbindt en op koers houdt. Vandaar 
het thema: opleiding: de grote verbinder! 

Verdraaid
Samen met de voorzitter van De Jonge 
Specialist, Kirstin Dabekaussen, was ik 
dagvoorzitter in het inmiddels uit de as 
herrezen NBC-congrescentrum, voor een 
volledig uitverkocht MMV-congres 2024. 
Met plenaire sprekers als Wouter Hart, 
auteur van de De oplossingenmachine en 
Verdraaide organisaties, en Veerle Smit 
van het Compendium Geneeskunde. 
Daarnaast bracht Glenn de Randamie, be-
kend als Typhoon, met zijn meeslepende 
reisverhalen, muziek en zang het bijna 
1.200 koppige publiek samen tijdens een 
indrukwekkende afsluiting.

Sociale interactie
Verder was er een groot aanbod van sym-
posia en workshops rondom het thema 
opleiden in het breedste zin des woords, 
in prettige zalen. Volgens sommigen was 
de sociale interactie rond koffie, lunch en 
borrel weer het verwachte hoogtepunt 
van dit MMV. Ik heb er nu al buikpijn van 
hoe dit volgend jaar te overtreffen.

Ondanks dat er voor opleiders veel meer 
cursus- en nascholingsaanbod beschik-
baar is, zou ik toch eenieder die de oplei-
ding een warm hart toedraagt, aios, op-
leider, staflid of geïnteresseerde, willen 
oproepen: kom naar het MMV 2025.

Ik ben daar om je persoonlijk welkom te 
heten!

n

Winnifred van Lankeren
radioloog en opleider in het Erasmus MC
Bestuurslid portefeuille Opleiding, FMS

‘Rond het artsenvak en in de maatschappij 
is toenemende verdeeldheid, maar 

de opleiding verbindt ons’

Tadek Hendriksz van het Albert Schweitzer Ziekenhuis en Erik Vegt, plaatsvervangend opleider in 
het Erasmus MC en de nieuwe voorzitter van het Concilium.


